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Protokół Nr X/2025 

z obrad X zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 24 marca 2025 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1003-1106 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   13, co stanowi 86%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     2 

(Nieobecni: Marcin Chabiera, Dariusz Patoka) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Kierownik Referatu Oświaty – Pani Katarzyna Żelazowska 

4. Pracownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Wierzbno – Pani Zofia Skarżyńska  

5. Radny Rady Powiatu Węgrowskiego – Pan Grzegorz Safiański 

6. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia X zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Wierzbno za 2024 rok. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej w Gminie 

Wierzbno za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie w Gminie Wierzbno za 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 

– 2032. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 

gminy Wierzbno na 2026 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 

rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Wierzbno z organizacjami 

pozarządowymi na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/94/09 Rady Gminy Wierzbno z dnia 6 marca 

2009 r. w sprawie określenia Regulaminu Wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Gminę Wierzbno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wierzbno w 2025 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wierzbno. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie budynku sklepu spożywczo-przemysłowego 

przez Gminę Wierzbno. 

15. Przyjęcie protokołu z IX zwyczajnej sesji. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zamknięcie obrad. 
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Rada Gminy nie wniosła uwag do przedstawionego porządku obrad, w związku z czym został on 

jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 19 grudnia 2024 r. do 24 marca 2025 r. wydane zostały 24 zarządzenia (Nr 61/2024 

z dnia 23 grudnia 2024 r., Nr 62/2024 z dnia 23 grudnia 2024 r., Nr 63/2024 z dnia 23 grudnia 2024 r., 

Nr 64/2024 z dnia 23 grudnia 2024 r., Nr 65/2024 z dnia 23 grudnia 2024 r., Nr 66/2024 z dnia 31 

grudnia 2024 r., Nr 67/2024 z dnia 31 grudnia 2024 r., Nr 68/2024 z dnia 31 grudnia 2024 r., Nr 69/2024 

z dnia 31 grudnia 2024 r., Nr 70/2025 z dnia 17 stycznia 2025 r., Nr 71/2025 z dnia 20 stycznia 2025 r., 

Nr 72/2025 z dnia 20 stycznia 2025 r., Nr 73/2025 z dnia 29 stycznia 2025 r., Nr 74/2025 z dnia 29 

stycznia 2025 r., Nr 75/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r., Nr 76/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r., Nr 

77/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r., Nr 78/2025 z dnia 30 stycznia 2025 r., Nr 79/2025 z dnia 11 lutego 

2025 r., Nr 80/2025 z dnia 11 lutego 2025 r., Nr 81/2025 z dnia 27 lutego 2025 r., Nr 82/2025 z dnia 6 

marca 2025 r., Nr 83/2025 z dnia 19 marca 2025 r., Nr 84/2025 z 19 marca 2025 r.) 

2. Sprawozdanie z działalności inwestycyjnej: 

- Zakończona została budowa etapu wodociągu w miejscowościach Ossówno, Natolin, Adamów, odbiór 

zadania został już zaplanowany. Koszt wykonania tej inwestycji to 1 103 998,00 zł.  

- Ogłoszony został przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej dla sieci wodociągowej w 

kolejnych miejscowościach; odcinek 1 – Wierzbno – Soboń – Wyczółki – Wąsosze – Koszewnica – 

Sulki - Wierzbno (ok. 9 km) oraz odcinek 2 – Sulki - Józefy – Czerwonka – Natolin (ok.10 km). Projekty 

te mają zostać wykonane do końca 2025 roku.  

- Ogłoszony został 4 przetarg na budowę żłobka przy Szkole Podstawowej w Wierzbnie. Wpłynęły do 

nas oferty plasujące się w wysokościach od kwoty 2 599 000 zł do 3 900 000 zł. Najniższa oferta 

wygrała ten przetarg, jednak firma nie złożyła do nas pełnego kompletu dokumentów i byliśmy 

zmuszeni do unieważnienia tego przetargu. 

- Ogłoszony został przetarg na zakup samochodu dla Ekodoradcy. Koszt tej inwestycji to 150 000, 00 

zł. Pokrywany z projektu Mazowsze bez smogu. 

- Kolejnym zadaniem inwestycyjnym będzie sporządzanie planu ogólnego Gminy Wierzbno. 

Ogłosiliśmy taki przetarg, z uwagi na to, że takich firm jest dosyć mało, firm urbanistycznych, które się 

zajmują tymi projektami. Do nas nie zgłosiła się żadna firma, dalej będziemy ogłaszać przetarg, może 

jakaś firma się zgłosi, która u nas ten plan ogólny Gminy Wierzbno wykona. 

- Kolejnym zadaniem inwestycyjnym będzie remont kapliczki w miejscowości Strupiechów, figury w 

miejscowości Czerwonka oraz pomnika Piłsudskiego w miejscowości Wierzbno – w ramach środków 

pozyskanych z Polskiego Ładu. Kwiecień/maj będziemy ogłaszać przetarg. Na chwilę obecną 

dokumentację projektową ocenia konserwator zabytków.  

- Zakończone zostały prace remontowe w budynku plebanii przy Parafii pw. Św. Stanisława BM w 

Czerwonce polegających na wymianie stolarki okiennej i drzwiowej. Koszt inwestycji to 252 000,00 zł 

w tym 5 000,00 zł środki z budżetu gminy. Prace remontowe w kościele pw. Św. Ap. Piotra i Pawła 

będą trwały do końca 2026 roku.  

- Mamy środki pozyskane w zeszłym roku na wymianę naszego oświetlenia ulicznego, wtedy ten 

pierwszy przetarg został unieważniony, teraz wykonujemy jest audyt. Wtedy wyszło tak, że tych 

pieniędzy nam zostawało. Ten przetarg był unieważniony z tego powodu, żeby te środki wykorzystać 

w zupełności. Obecnie planujemy zakupić ponad 500 lamp z tych środków, ze środków pod nazwą 

Rozświetlamy Polskę. Przetarg zostanie niebawem ogłoszony. 

 

Ad. Pkt 3 

Do sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wierzbno za 2024 rok nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Ad. Pkt 4 

Do sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej w Gminie 

Wierzbno za 2024 rok nie wniesiono zapytań ani uwag. 
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Ad. Pkt 5 

Do sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie w Gminie Wierzbno za 2024 rok nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Ad. Pkt 6 

Przewodnicząca Rady: Proszę Panią Monikę Koszewską Przewodniczącą Komisji Budżetowej o 

opinię. 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany dotyczące budżetu na 2025 rok i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi lub pytania co do zmian w budżecie? Nie 

widzę. Czytam projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Przewodnicząca Rady: Czy Państwo macie jakieś uwagi lub pytania? Nie widzę. Czytam projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2025 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 8 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały Państwo macie jakieś uwagi, ktoś chciałby się 

wypowiedzieć? 

Radna Hanna Karczewska: Znaczy ja uważam, że generalnie fundusz sołecki, że powinniśmy 

przekazać w tym roku może na te sołectwa, ponieważ każde sołectwo ma swoje potrzeby i myślę, że 

jakoś ten fundusz by jakoś zagospodarowało dobrze w swoich miejscowościach 

Radny Daniel Okrzeja: Tu mamy sołtysów w postaci i radnych i samych sołtysów jest więc może 

Państwo sołtysi się wyrażą i coś nam powiedzą o swoich potrzebach. Choć z drugiej strony może Pani 
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Skarbnik by nam naświetliła, dlaczego mielibyśmy tego funduszu nie wyodrębniać co to nam daje 

zobaczymy które potrzeby są ważniejsze 

Pani Skarbnik: Daje nam tyle, że wtedy zostaną te środki w naszym budżecie i to jest większa 

możliwość inwestowania, bo to jest w granicach pewnie pół miliona a tak to się rozdrobni po prostu na 

inne jakieś tam zakupy dla mieszkańców, które w dużej części Wójt też realizuje w ramach potrzeb nie 

zawsze wszystkie od razu tak w kolejności 

Pan Wójt: Może ja Szanowni Państwo wypowiem się w tej kwestii. No jest to kwota około pół miliona 

złotych są to środki znaczące dla naszego budżetu. Padło tutaj pytanie też w kierunku sołtysów, 

wiadomo, że każde sołectwo ma jakieś tam potrzeby. Jeżeli by mi ktoś chciał środki przekazać też bym 

powiedział, że te środki mi się przydadzą w mniejszym większym stopniu one będą zasadnie bądź mniej 

zasadnie wykorzystane no ale zawsze w jakimś tam szczytnym celu. Ja tutaj tylko chciałbym też 

nadmienić, żebyście Szanowni Państwo Radni pamiętali no bo wiadomo, że poprzednie lata były 

dobrymi latami dla naszej gminy Wierzbno, były różne dotacje no zrobiliśmy bardzo wiele dobrego dla 

naszej gminy, czy to sieci, bardzo wiele kilometrów sieci wodociągowej czy bardzo wiele kilometrów 

dróg, ale jeszcze też takie drogi nam zostały no nie wykonane. Mówię tutaj między innymi o drodze czy 

to na Rąbieży czy to droga w Kazimierzowie jeszcze nie jest wykonana czy to droga w miejscowości 

Nadziei, czy tutaj mówimy też o Wólce czy chociażby nawet o miejscowości Wąsosze gdzie też te 

środki będą potrzebne. No my rozdrabniając te środki no na pewno będziemy nie wiem albo w czasie te 

inwestycje dłuższym wykonywać albo w ogóle z nich zrezygnujemy z uwagi na to, że nie będziemy 

mieli na to środków. No mówię moja propozycja jest taka, żebyśmy dalej te środki po prostu tutaj 

gromadzili i zatrzymali w urzędzie gminy no i tak te środki po prostu wydatkujemy tylko mówię 

wydamy je w taki sposób no może nie tyle, to jest złe określenie żebym powiedział, że w bardzo 

rozsądny sposób no ale też są jakieś takie priorytety które musimy też poniekąd zachowywać, czy to 

sieć wodociągowa czy to sieć drogowa to są takie 2 zasadnicze że tak powiem inwestycje no które się 

przyczynią do rozwoju naszej gminy no jeżeli te środki rozdrobnimy no wtedy będzie nam trudniej po 

prostu wykonać te inwestycje. Nawet jeżeli mówiąc o sieci wodociągowej w obecnym stanie że tak 

powiem zagrożenia militarnego bo nawet są wszelkiego rodzaju różne dofinansowania na sieci 

wodociągowe na co ja też zwróciłem bardzo dużą uwagę na konwencie wójtów i burmistrzów z uwagi 

na to, że my też składaliśmy wniosek do KPO na wybudowanie sieci wodociągowej my jako gmina nie 

załapaliśmy się w tej puli środków finansowych a inne gminy, które już mają sieć wodociągową i 

złożyły wnioski na modernizację sieci wodociągowej i wykonanie kanalizacji bądź przydomowych 

oczyszczalni ścieków tam te środki popłynęły tamte wnioski zostały zaakceptowane, a gdzie my ja 

uważam że przyziemnie marzymy ja tu nie mówię już o oczyszczalniach przydomowych i o kanalizacji 

bo kanalizacja jest ekonomicznie nieuzasadnioną taką inwestycją no my tych środków nie dostajemy. 

Musimy się jednak skupić na tym, żeby ta woda dotarła do wszystkich mieszkańców chociażby nawet 

czy ta droga utwardzona asfaltowa też, żeby dotarła do nie tylko nawet też do dużych skupisk miejskich 

czy do całych miejscowości tak samo jakby też do poszczególnych osób, które gdzieś tam mieszkają no 

ale mówię ostateczne zdanie to Państwo Radni tutaj podejmą także to jest moje zdanie w tej sprawie, 

dziękuję. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos co do tej uchwały? Myślę, że 

każdy będzie głosował według swojego sumienia, ja tylko może nadmienię, że ci co kiedykolwiek mieli 

okazję robić zebrania, żeby ten fundusz sołecki później rozgospodarować to zdają sobie sprawę z tego, 

że musi być większość miejscowości głosów „za” daną inwestycją a ile osób by nie przyszło to każdy 

chce coś innego i pogodzić mieszkańców wsi to też jest problem więc po prostu no każdy podejmie, 

proszę jeszcze Panie Wójcie 

Pan Wójt: Szanowni Państwo, żeby tak doprecyzować swoją wypowiedź tutaj nie chodzi o to, że ja 

mówię, że ja nie chcę tych środków wygospodarować. Uważam, że jest wiele takich innych potrzeb 

uważam bardzo takich priorytetowych i takich niecierpiących zwłoki, które musimy zrealizować no a 

te środki nam pomogą zrealizować przyspieszyć realizację tych inwestycji, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Czytam projekt 

uchwały. 
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Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Wierzbno na 2026 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

4 głosy "ZA" 

8 głosów "PRZECIW" 

1 głos "WSTRZYMUJĄCY" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Wierzbno na 2026 rok 

nie została przyjęta. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 9 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa chciałby w tej sprawie zabrać głos? 

Radna Aneta Miklaszewska: Tutaj chciałabym się odnieść do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki, Zdrowia i Spraw Socjalnych no i prawie minął już rok naszej pracy natomiast ta 

Komisja nie miała przyjemności spotkania się ani razu, chyba że ja nie wiem nic na temat tych spotkań 

no i plan pracy praca doraźna według potrzeb, te potrzeby są, ja w czerwcu proponowałam 

wnioskowałam o to, żeby na koniec sierpnia ta komisja się spotkała i żebyśmy skontrolowali stan 

przygotowania jednostek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Druga sprawa to też 

mieliśmy zaopiniować regulamin, o ile taki powstał, przyznawania nagród za wybitne osiągnięcia w 

nauce. Nie wiem czy ten regulamin powstał, czy nie i wiem, że Komisja miała ten regulamin 

zaopiniować. Mamy za chwileczkę kwiecień, początek kolejnego roku szkolnego więc ja ponownie 

wnioskuję o to, żeby Komisja się spotkała i żeby ten plan troszkę inaczej wyglądał niż tak, jak wygląda. 

Pan Wójt: To jest propozycja przedłożona także też tam są zapisy. 

Radna Aneta Miklaszewska: No tutaj w planie pracy Komisji Oświaty jest tylko praca doraźna według 

potrzeb no wnioskuję, że jakby nie ma tych potrzeb tak? 

Pan Wójt: Znaczy, jeżeli Komisja uzna, że będzie jakaś potrzeba wtedy taką pracę może wykonać, 

może się zebrać i obradować także ja nie widzę tu żadnych przeciwskazań. 

Radna Aneta Miklaszewska: Tak, ale ja już na ten temat mówiłam w czerwcu, do Pani 

Przewodniczącej wnioskowałam o to, żeby Komisja się spotkała, Komisja się nie spotkała ani razu. 

Pan Wójt: Dobrze jest tutaj u nas Pani Kierownik Referatu Oświaty także na przyszły miesiąc pasuje? 

Radna Aneta Miklaszewska: Oczywiście. 

Pan Wójt: Dobrze, taka Komisja zostanie zebrana tylko tutaj ja jeszcze poproszę, jeżeli mówimy o 

Komisji Oświatowej w jakich kwestiach konkretnie będziecie chcieli spotkać się i obradować także tutaj 

proszę o kontakt z Panią Kierownik. 

Radna Aneta Miklaszewska: No to głównie dotyczyło tego regulaminu i nieporozumienia wśród 

rodziców dotyczących przyznawania nagród dla uczniów no i tak jak mówię jeżeli chodzi o początek 

kolejnego roku szkolnego, który zbliża się wielkimi krokami. Takie na tą chwilę mam pomysły. 

Przewodnicząca Rady: Pani Kierownik z Komisją Oświaty ustali i przedstawi regulamin na 

posiedzeniu komisji i będziecie obradować. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś uwagi lub pytania? 

Jeśli nie ma, tutaj Pani Kierownik zanotowała, że porozumie się z Komisją Oświatową. Czytam projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

1 głos "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH” 
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Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wierzbno na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 10 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały Państwo macie pytania bądź uwagi? Nie widzę. Czytam 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Gminy Wierzbno z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Gminy Wierzbno z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok 

została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 11 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały Państwo macie pytania? Może tu Pani Kierownik wyjaśni 

dlaczego jest ta zmiana, jeśli ktoś by chciał. Jeśli nie ma pytań czytam projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVI/94/09 Rady Gminy Wierzbno z dnia 6 marca 2009 r. w sprawie określenia 

Regulaminu Wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Wierzbno.  

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVI/94/09 Rady Gminy Wierzbno z dnia 6 marca 2009 r. w sprawie określenia 

Regulaminu Wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 12 

Przewodnicząca Rady: Czy do tej uchwały Państwo macie pytania bądź uwagi? Nie widzę. Czytam 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Wierzbno w 2025 roku. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 
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13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Wierzbno w 2025 roku została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 13 

Przewodnicząca Rady: Czy tutaj do tej uchwały ktoś by chciał zabrać głos? Macie jakieś pytania? Nie 

widzę. Czytam projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie uchwalenia 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzbno 

została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 14 

Przewodnicząca Rady: Czy tutaj do tej uchwały Państwo macie pytania bądź uwagi?  

Pan Wójt: Szanowni Państwo może ja powiem o co chodzi. Gmina Wierzbno posiada teren w 

miejscowości Jaworek, zaraz jeszcze tutaj Pana Radnego poproszę on bardziej może wytłumaczy o co 

chodzi. Gmina Wierzbno posiada teren w miejscowości Jaworek, dosyć dużą działkę za tak zwanym 

MOWem. Z tej działki została kiedyś tam wydzielona mniejsza działka i na tej działce został 

wybudowany sklep GS no i tutaj ostatnimi czasy ta działka, która została wydzielona i ten sklep, który 

został wybudowany, jeżeli chodzi o tą działkę tam mój poprzednik podpisał tą służebność na 99 lat. 

Jesteśmy właścicielem danego gruntu, ale my nim nie możemy na chwilę obecną zawiadywać no i GS 

po prostu chce sprzedać ten budynek i my w momencie zakupu tego budynku odzyskamy też prawa 

własności do tej działki, na której ten budynek jest wybudowany. Jest tutaj też z nami Radny z 

miejscowości Jaworek może Pan Radny zechce też coś w tej kwestii powiedzieć. 

Radny Włodzimierz Durka: Szanowni Państwo zostało to zrobione chyba w 1996 roku tak jakby GS 

po prostu pozyskał część działki w dzierżawę, my to porządkujemy, żeby wróciła ta działka z powrotem 

do gminy Wierzbno jak również odkupujemy od GS sklep. Będzie się tam znajdować taka a’la świetlica 

dla młodzieży, gdzie już tam chłopaki się złożyli, kupili sobie siłownię, żeby mieli gdzie spędzać wolny 

czas. Dziękuję. 

Pan Wójt: Ja jeszcze Szanowni Państwo dodam, bo też w miejscowości Jaworek mamy tą świetlicę 

wiejską, nie jest też tak przystosowana do warunków młodzieży. Tam nie ma też takich warunków 

lokalowych, żeby ta siłownia, o której Pan Radny wspomniał, żeby tam to pomieszczenie gdzieś 

wygospodarować, także świetlica jest tam do użytku ogólnego mieszkańców, a ten budynek który będzie 

też tam będzie służył jako miejsce publiczne, już młodzież sobie szykuje pomieszczenia, na jakieś 

miejsce spotkań, siłownia i inne rzeczy. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby dopytać w sprawie tej uchwały? Jeśli nie 

ma więcej pytań czytam projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie budynku sklepu spożywczo – przemysłowego przez Gminę Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

13 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie budynku sklepu spożywczo – przemysłowego przez Gminę Wierzbno 

została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 15 

Przewodnicząca Rady: Czy do protokołu Państwo macie uwagi, pytania? 

Radna Aneta Miklaszewska: Ja mam pytanie z czego to wynika, dlaczego protokolant nie wyjaśnia, 

nie cytuje wypowiedzi Pana Wójta. Patrz pkt. 5 „Pan Wójt udzielił odpowiedzi na wszystkie pytania”, 

potem „Wójt udzielił odpowiedzi”, „Pan Wójt udzielił odpowiedzi” ale nie są przytoczone treści tych 

odpowiedzi więc myślę, że warto byłoby i o to wnioskuję, żeby te odpowiedzi były tu w jakiś sposób 

zacytowane i opisane. I jeszcze pkt. 10 „Wójt zabrał głos w tej sprawie” „Wójt udzielił odpowiedzi” ale 

nie wiem jakiej, nie wynika to z protokołu. 

Pan Wójt: Dobrze ja przekaże to Pani protokolant, żeby te moje odpowiedzi były tam ujmowane.  

Protokolant: Podstawową wersją zapisu z sesji Rady Gminy jest zapis w formie video, protokoły są 

skróconą wersją tego zapisu.  

Radna Aneta Miklaszewska: Tak, ale ja proszę o to, żeby one były jednak w wersji papierowej, nie 

zawsze mamy dostęp do wersji video, a papierowa jest dostępna zawsze o każdej porze więc dla mnie 

jest to oczywiste. 

Pan Wójt: No tak, papierową też trzeba wydrukować, ale nie widzę żadnych przeciwwskazań. 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś uwagi do protokołu?  

 

Do treści protokołu nie wniesiono więcej uwag, w związku z czym Protokół z obrad IX zwyczajnej 

sesji Rady Gminy Wierzbno z dnia 19 grudnia 2024 r. został przyjęty przez Radę Gminy następującą 

ilością głosów: 

12 głosów „ZA”, 1 głos „PRZECIW” głosów „WSTRZYMUJĄCYCH” nie było. 

 

Ad. Pkt 16 

Przewodnicząca Rady: Zanim ktokolwiek to ja. Szanowni Państwo, każdy z Państwa dostał druki do 

złożenia oświadczenia majątkowego, data nieprzekraczalna więc bardzo proszę, żeby tego się trzymać 

i jak najszybciej te oświadczenia złożyć. To jest moja prośba. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Radna Hanna Karczewska: Prośba o wyrównanie dróg. 

Pan Wójt: Równiarka jest dostępna, ja rozmawiałem z kierowcą Szanowni Państwo, bo nie mamy 

kierowcy zatrudnionego na stałe także ten kierowca w miarę możliwości tą maszyną pracuje. W każdym 

bądź razie nadmienił, że jest dostępny, ja tutaj poza sesją poproszę, żeby Pani wskazała te odcinki i my 

tam ten sprzęt wyślemy. 

Radny Daniel Okrzeja: Ja chciałbym zapytać Pana Wójta odnośnie planowanej budowy hali 

sportowej, na czym to stanęło? 

Pan Wójt: Jeżeli chodzi o budowę hali sportowej Szanowni Państwo mamy jedną dokumentację, 

Program Funkcjonalno Użytkowy (PFU) mamy przygotowany na szkołę w Wierzbnie, obecnie 

przygotowujemy drugi dokument też taki sam na szkołę w Krypach. 

Radny Daniel Okrzeja: Czyli rozumiem, że będziemy budować dwie hale sportowe? 

Pan Wójt: Dokładnie to jeszcze nie wiem Szanowni Państwo czy w ogóle będziemy budować, w 

każdym bądź razie, jeżeli będzie taka możliwość złożymy na dwa budynki takie no ale w obecnej 

sytuacji te pół miliona złotych szczerze mówiąc to nie jest 5 tys. zł czy w ogóle będziemy taki wniosek 
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składać. Wiadomo, że oświata jest też bardzo ważnym elementem rozwojowym w naszej gminie no ale 

też czy wodociągi, czy drogi no to jednak też są takie sprawy dosyć ważne, nie wiem jeszcze jaka będzie 

decyzja na pewno na następnej sesji już Państwo się dowiecie. 

Radny Daniel Okrzeja: Ale dowiemy się, gdzie będzie budowana ta hala czy dowiemy się czy w ogóle 

będzie budowana? 

Pan Wójt: Na chwilę obecną nie chcę wybierać, nie wiem, czy Państwo chcecie podjąć taką dyskusję 

czy nie, w każdym bądź razie dokumentacja będzie przygotowana na obie placówki. Jeżeli będzie taka 

możliwość podejrzewam, że złożymy na obie placówki. 

Radny Daniel Okrzeja: Gdyby tak było to by było super, natomiast gdyby było do wyboru to uważam, 

że powinniśmy podjąć wszyscy razem tą decyzję uchwałą Rady Gminy, w której miejscowości ta hala 

sportowa ma powstać. 

Pan Wójt: Jeżeli chodzi o decydowanie wiadomo, że tutaj Wójt ma ostatnie zdanie w tym wszystkim. 

Nawet tutaj Państwo nie musicie podejmować uchwały, możecie spotkać się poza sesją przedyskutować 

tą sprawę czy chociażby nawet na Komisji Oświatowej porozmawiać. To już pozostawiam do waszej 

dyspozycji. 

Radna Barbara Nojszewska: Czy jest możliwość zakupienia kosiarki gminnej do koszenia i 

czyszczenia rowów w gminie? 

Pan Wójt: Tak, jest taka możliwość. Nawet tutaj na posiedzeniu ostatniej Komisji Budżetowej była też 

Pani Radna obecna i ja też nadmieniłem, że postaram się takie środki wygospodarować na następną 

sesję no, bo wiadomo mamy bardzo wiele nowych dróg. Na niektórych drogach już jakieś tam 

zakrzaczenia są. Kosiarka na pewno by nam pozwoliła o zadbanie i o dłuższą trwałość tej drogi no i 

przejrzystość, bo też nie ukrywam, że w niektórych miejscach będziemy musieli przystąpić do takiego 

ręcznego karczowania tych zarośli, zakrzaczeń, ale ja taką uchwałę przygotuję na następną sesję i takie 

środki poproszę Panią Skarbnik, żeby wygospodarowała żebyśmy takie urządzenie zakupili. 

Radna Monika Koszewska: Ja poproszę o wyrównanie odcinka Koszewnica – Wyczółki. 

Pan Wójt: Tak to już zapraszam po sesji, sporządzimy taką listę i tą maszynę wyślemy na te drogi. 

Radny Andrzej Wąsak: Pierwsze pytanie dotyczące rekompensaty kosztów za wybudowanie 

przyłączy. Mieszkańcy otrzymali wiadomość, że otrzymają po 2,500 zł i pytają kiedy to może nastąpić, 

kiedy mogą się spodziewać pieniążków. Druga sprawa to wyrzucanie śmieci przy drogach. Odcinek 

Wierzbno – Walentów zauważyłem, że w kilku miejscach leżą, czy można jakoś powiadomić Zarząd 

Dróg Powiatowych z Urzędu o tym, żeby oczyścili, bo ta droga należy do nich. 

Pan Wójt: Tak, Szanowni Państwo, jeśli chodzi o uchwałę, którą podejmowaliśmy w sprawie refundacji 

wykonania przyłączy wodociągowych do posesji taka uchwała została tutaj wcześniej podjęta przez 

Radę Gminy. Jak dobrze pamiętam były dwie uchwały podjęte, pierwszą którą my nakreśliliśmy 

warunki udzielania tego wsparcia, no później z nadzoru otrzymaliśmy informację o tym, że musimy 

poprawić zapisy znajdujące się w tej uchwale i te zapisy my poprawiliśmy no a później co się okazało, 

przyszło nam rozstrzygnięcie nadzorcze, które nam unieważniło całą uchwałę. Na chwilę obecną 

jesteśmy na etapie uzgadniania nowej uchwały, te przepisy też w międzyczasie uległy zmianie. Dzisiaj 

też otrzymaliśmy taką informację, bo musimy z poszczególnymi instytucjami uzgodnić treść uchwały, 

ja liczę na to, że na następnej sesji my po prostu już podejmiemy tą uchwałę ostateczną, ale to też będzie, 

jak rozmawiałem w nadzorze wojewódzkim to też będzie pierwsza uchwała, którą podejmuje gmina na 

nowych zasadach. Mimo tego, że były rozmowy z organami, które nadzorują według nich podobno ma 

być już ta uchwała o dobrej treści, także zobaczymy, taka uchwała zostanie Państwu przedstawiona na 

następnej sesji, ponownie ją podejmiemy. A te osoby, które po prostu składały do nas wnioski no muszą 

cierpliwie czekać, te środki zostaną wypłacone. Jeżeli chodzi Szanowni Państwo o wyrzucanie śmieci 

na terenie naszej gminy no to jest to jakaś plaga i nie wiem czy tych ludzi nie da się naprawdę nauczyć 

kultury, przecież to jest tak, że każdy kto wyrzuca te odpady gdzieś tam do rowu czy gdzieś tam do lasu 

to on też ponosi koszty tego uprzątnięcia, także to nie jest tak bo my wszyscy płacimy za te odpady 

zgodnie z ustawą. Jeżeli mówimy tutaj o drogach powiatowych ja od razu tutaj poproszę Pana Radnego 

Powiatowego Grzegorza Safiańskiego o to, żeby Pan Grzegorz przekazał do Zarządu Dróg 

Powiatowych taką informację, żeby wszystkie nasze drogi powiatowe zostały w jakiś sposób 

uprzątnięte, przejrzane, a jeżeli chodzi o nasze drogi gminne no mówię no, mamy tak zwanych 

ochotników, obecnie jest ich już praktycznie coraz mniej też te prace są jakieś tam przydzielane tym 

ludziom no i mówię w miarę możliwości my też tutaj swój przegląd dokonamy. Wiadomo, tego śniegu 

nie ma, w większości to po zimie jak ten śnieg zniknie gdzieś tam te odpady się pojawiają. Tutaj bym 

prosił tych, którzy nie dbają o te porządki, żeby jak nie potrafią czegoś zrobić dla siebie nie zaśmiecać 
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to niech coś zrobią coś po prostu dla innych i nie zaśmiecają. 

Radna Aneta Miklaszewska: Ja mam jeszcze taką prośbę, tutaj chciałabym poruszyć względy 

bezpieczeństwa dotyczące łuku na drodze przez centrum Wierzbna, miejsce na przeciwko apteki. Tam 

jest takie pochylenie ulicy i jak są intensywne opady deszczu robi się tam taka zatoka wody, momentami 

nawet wylewająca na parking. Gdy Pan Roman Gogłoza pracował w sklepie to on systematycznie 

udrażniał ten przepust i po jakimś czasie ta woda spływała, no teraz już wiemy, że Pan Roman raczej 

już tego robić nie będzie no i chciałabym zwrócić uwagę na to, że może tam dojść do jakiegoś nawet 

wypadku, bo tego nie widać jak się jedzie od strony Czerwonki, a kałuża jest olbrzymia w samym 

centrum. Może udałoby się w jakiś sposób ten przepust udrożnić. 

Pan Wójt: Z informacji Szanowni Państwo, które posiadam, na tej drodze, to jest droga powiatowa, 

tam jeszcze wcześniej była wykonana jakaś a’la kanalizacja, która odprowadza tą wodę w mniejszym 

większym stopniu w każdym bądź razie ja tutaj poproszę pracownika, żeby przyjrzał się bo być może 

ta studzienka być może ta kratka w jakiś sposób jest nie udrożniona także to zostanie udrożnione chociaż 

też chciałbym nadmienić, że zawsze po takich dużych opadach deszczu ta woda na tej drodze gdzieś się 

gromadziła i widocznie może nie jest aż tak wydajny ten spływ. My nie jesteśmy właścicielem, my 

przyjrzymy się temu wszystkiemu i też przekażemy do powiatu no bo to jest droga powiatowa. 

Radny Włodzimierz Durka: Ponieważ Zarząd Dróg Powiatowych został wywołany, moje pytanie do 

Pana Radnego Powiatowego, co z tym obiecanym kruszywem? 

Radny Powiatowy Grzegorz Safiański: Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, drodzy zebrani to miało 

być tam zawiezione wtedy 30 000 zł było przeznaczone na tą drogę Nojszew i rozmawiałem z 

Dyrektorem Gąsiorkiem, że do was zostało zawiezione. Nie zostało zawiezione? Ja to zgłoszę, nie było 

zawiezienie tam nic? To jeszcze dzisiaj będę interweniował. Co do tych różnych gałęzi co słychać na 

99% to nie jest też takie proste, bo te gałęzie, które wyrastają rosną na prywatnej posesji i to też nie jest 

takie proste. Teraz zostało też lustro powieszone w Cierpiętach, ale ja też mówiłem do Dyrektora, że 

tam dalej gałęzie będą zasłaniać, ale on te gałęzie drzewa rosną na prywatnej posesji i to też się tutaj 

zamyka. To trzeba by było uzgadniać ewentualnie gdzieś po tych ludziach co są właścicielami tego, a 

tutaj to ja zadzwonię po sesji zaraz, bo powiedział mi, że było zawiezione do was. 

Radny Włodzimierz Durka: Jeszcze jedną mam prośbę o postawienie lusterka w miejscowości 

Jaworek na krzyżówce, zwracają się do mnie mieszkańcy, że na jednej z posesji są tuje i czy można by 

było na tej krzyżówce ustawić lusterko. 

Radny Powiatowy Grzegorz Safiański: Jeżeli to jest droga powiatowa to oczywiście tylko to trzeba 

jako sołectwo złożyć pismo do powiatu, jak pismo złożone, że wy chcecie to bez problemu to w ciągu 

2 tygodni jestem w stanie to załatwić. 

Radny Jarosław Wąsowski: Chciałem zapytać Pana Radnego o przejście dla pieszych u nas na 

Folwarku. 

Radny Powiatowy Grzegorz Safiański: Dokumenty już praktycznie na dokończeniu to przejście koło 

kościoła, to już w niedługim czasie, wszystko jest na dobrej drodze. 

Radny Jarosław Wąsowski: Jeszcze miałem zapytanie do Pana Wójta, ludzie dopytują się o ogrodzenie 

przy kapliczce. Jakieś naprawy będą przewidywane czy nie? 

Pan Wójt: Tak Szanowni Państwo tutaj wspomniałem, że ruszymy do napraw tych obiektów 

sakralnych. Jeżeli mówimy o miejscowości Czerwonka kapliczka tam chyba zdarzenie było w zimę, że 

ktoś tam je uszkodził, ja nie ukrywam, że jakieś tam środki będziemy musieli wygospodarować, żeby 

to ogrodzenie po prostu wykonać. Gdy przystąpimy do remontu konserwator nam poniekąd zatwierdzi 

naszą dokumentację ja też wyobrażam sobie, że to ogrodzenie będzie zmienione na bardziej atrakcyjne. 

Radny Włodzimierz Durka: Tu mam pytanie mieszkańca, prośbę w zasadzie mieszkańców Janówka 

o przywiezienie żwiru koło krzyża tam na tej nowo budowanej drodze, bo tam ponoć została rozjechana 

i jest prośba czy dałoby radę to wyrównać na tym łuku. 

Pan Wójt: Wiem, o którą drogę chodzi, no tam z równiarką niestety nie podziałamy nic, bo tam to jest 

droga typowo polna tam czy było też duże błoto czy cokolwiek się działo na tej drodze ta droga była 

wysypywana bardzo dużymi kamieniami, tam równiarką nic nie zrobimy. Tam żwir zostanie 

dowieziony w te dołki, zostanie to po prostu uzupełnione, bo tam równiarką no niestety jeszcze bardziej 

zaszkodzimy tej drodze. 

Radna Barbara Nojszewska: Czy jest możliwość zmierzenia dróg polnych, ponieważ te drogi z oku 

na rok się zwężają, chudną. Teraz ciężko jest już przejechać ciągnikiem. 

Pan Wójt: Możliwość jest, teraz jest fundusz sołecki, także no rady sołeckie muszą zadecydować i te 

środki przeznaczyć. 
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Radna Barbara Nojszewska: Ale czy w gminie nie ma osoby odpowiedniej, która na przykład by 

zmierzyła te drogi? 

Pan Wójt: Znaczy, jeżeli Szanowni Państwo, jeżeli mówimy tutaj o jakiekolwiek pomiary geodezyjne 

no tutaj tylko i wyłącznie może takie pomiary wykonać uprawniony geodeta. My jako gmina nie 

posiadamy takiego pracownika. My jako gmina zlecamy po prostu wykonanie takowych pomiarów 

geodetom dostępnym na rynku. I to się wszystko odbywa na takiej zasadzie, kto zaproponuje lepszą 

ofertę wtedy ten geodeta podpisuje z nami umowy i takie pomiary wykonuje. No ale mówię, teraz 

sołectwa mogą po prostu już te środki przeznaczyć, chociażby na taki cel. 

Radna Barbara Nojszewska: No niekoniecznie na taki cel. Dziękuję. 

 

Ad. Pkt 17 

Przewodnicząca Rady: Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zabrać głos? 

Radny Daniel Okrzeja: Tak, ja bym chciał zabrać głos, bo w zasadzie to powinniśmy od tego zacząć 

posiedzenie sesji. Chciałbym żebyśmy wszyscy powstali, żebyśmy minutą ciszy uczcili śmierć Pani 

Małgorzaty Malinowskiej Sołtysa wsi Wierzbno. 

Sołtys miejscowości Helenów: Panie Wójcie ja w sprawie tego funduszu sołeckiego. Czy będzie taka 

możliwość, żeby przekazać go do wspólnej kasy? Czy teraz jak już ustawa podjęta to przepadnie? Bo ja 

jako wieś Helenów chciałbym przekazać to do dokończenia wodociągu, bo my już jako tako jesteśmy 

ogarnięci, a ludzie czekają na wodę i nie wiem dlaczego Państwo Radni tak zdecydowali, ale to według 

mnie było bardzo dobre jak to było we wspólnej kasie, bo jednak dużo rzeczy zrobiliśmy. A ja na swoim 

funduszu helenowskim to tak naprawdę to nie wiem na co to przeznaczyć, chyba że na jakąś zabawę 

tylko. A wspólnie chciałem i przy okazji podziękować, dzięki wspólnej kasie doczekałem się tablicy za 

co chcę wszystkim radnym z Panem Wójtem na czele bardzo serdecznie dziękuję. A jeżeli można to ja 

już dziś chciałem zadeklarować, że mój fundusz idzie na wodę, na dokończenie wodociągu. 

Pan Wójt: Dziękuję Panie Sołtysie, jeżeli chodzi o tą uchwałę, która została podjęta tutaj na dzisiejszej 

sesji tutaj wystarczy, że sołectwa, które nie widzą możliwości jakiegoś tam wykorzystania nie 

wykorzystają ich i te środki finansowe zostaną po prostu w urzędzie gminy. One nie przepadną, bo one 

są wygospodarowywane tutaj z budżetu gminy, także te środki po prostu zostaną w gminie.  

Przewodnicząca Rady: Ja tutaj chciałabym podziękować Panu Radnemu Okrzei. Nie ukrywam, że 

mnie umknęło. Wielkie kondolencje dla rodziny.  

 

Ad. Pkt 18 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach X zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 
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